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Convocatòria de beques per a transport escolar al gener per a les Planes

40 famílies de les Planes podran optar al gener a una línia de
beques pel transport escolar en la qual l'Ajuntament assumirà
el pagament d'una o dues terceres parts de la quota de 270
euros. Una convocatòria que s'ha anunciat al consell de barri
del districte d'aquest dimecres on l'Associació de Veïns de les
Planes ha reclamat la intervenció de la regidoria de Seguretat
per eradicar els problemes d'inseguretat que l'entitat
denuncia als voltants de l'estació de Ferrocarrils de la
Generalitat (FGC). 

A petició de l'Espai Familiar de les Planes, les associacions de veïns i les famílies, la regidoria d'Educació ha
decidit fer arribar les beques per a transport escolar fins al districte. L'únic requisit per poder acollir-se a la
convocatòria, que serà al gener, serà que les famílies facin un primer pagament de 90 euros.

El president del consell de barri, Joan Puigdomèch, ha explicat a Cugat.cat que el consistori es farà càrrec d'un
o dels dos pagaments fraccionats restants de 90 euros, en funció de la situació econòmica dels demandants.
Puigdomènech ha apuntat que, majoritàriament, es tracten de famílies de l'escola La Floresta.

Joan Puigdomènech: Ens trobem amb famílies per a les quals la quota és una càrrega. Les Planes,
pràcticament en el seu conjunt, s'en va a l'escola de la Floresta.

A la sessió també s'ha exposat la preocupació de l'Associació de Veïns de les Planes pels problemes
d'inseguretat que diu es viu als voltants de l'estació de FGC. El president de l'entitat, Sergio Torres, ha
emplaçat la regidoria de Seguretat a posar fil a l'agulla al tema perquè 'afecta la imatge de les Planes'.

Sergio Torres: Aquest senyor, amb el temps que portem parlant d'aquest tema... Jo hauria vingut al
consell de barri per conèixer de prop el problema.

El PP ha aprofitat per abanderar la necessitat de més seguretat ciutadana, tot recordant que la resta de partits
del ple van tombar una moció popular que reclamava més presència policial a la zona.

Sobre les obres del districte, tècnics municipals han informat que la urbanització dels carrers Calvari, Llum i,
possiblement, Sanatorio, posaran punt final al Pla de Barris. Tot i que la data de finalització està prevista pel
2014, l'Ajuntament no descarta acollir-se a una pròrroga de quatre anys més en funció del context econòmic.
Amb relació a la urbanització de Can Borrull, l'aprovació definitiva arribarà al maig.

En el que portem de curs, el consell de barri de les Planes ha estat el més participatiu amb la presència d'una
vintena de persones. La sessió ha comptat amb la presència de representants del PP, PSC i la CUP.
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Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 29/03/2024


